

ZJM / ZJX系列

抓钢夹

Grasping Steel Clamp



• 机械式抓钢夹



产品概述 Applications

机械式抓爪结构简单采用挖掘机铲斗油缸动作，无需改装挖掘机任何管路及液压系统即可使用的抓爪，机械式抓爪分为：两爪三爪式，四爪三爪式，适用于任何挖掘机。

The mechanical gripper structure is simple and adopts the action of the excavator bucket oil cylinder, which can be used without modifying any pipeline or hydraulic system of the excavator. The mechanical gripper is divided into two claw three claw type and four claw three claw type, suitable for any excavator.

技术参数 Technical Specifications

型号 Type	适用挖机型号 Applicable Type	安装位置 Boom Installation	最大开口 (mm) Max Opening	重量 (kg) Weight
ZJM80	50-90	小臂安装	1400	450
ZJM180	150-180	小臂安装	1600	650
ZJM280	200-300	小臂安装	1900	980
ZJM380	310-410	小臂安装	2100	1250

• 机械式抓钢夹



产品概述 Applications

液压回转式抓爪上有一条液压油缸和一个回转液压马达，需要在原机的基础上添加管路和改装液压系统才可使用的抓爪，液压回转式抓爪可以前后摆动，360度左右回转可以任意调整抓取物的角度，适用于任何挖掘机。

The hydraulic rotary gripper has a hydraulic cylinder and a rotary hydraulic motor, which require the addition of pipelines and modification of hydraulic systems on the original machine to be used. The hydraulic rotary gripper can swing back and forth, and can rotate 360 degrees to adjust the angle of the grabbing object, making it suitable for any excavator.

技术参数 Technical Specifications

型号 Type	适用挖机型号 Applicable Type	安装位置 Boom Installation	最大开口 (mm) Max Opening	重量 (kg) Weight
ZJM180	150-180	小臂安装	1600	850
ZJM280	200-300	小臂安装	1900	1180
ZJM380	310-410	小臂安装	2100	1480

ZJM / ZJX系列

抓钢夹

Grasping Steel Clamp



• 莲花瓣式抓钢夹



产品概述 Applications

莲花抓分四瓣莲花抓和五瓣莲花抓，根据结构特点又可以分为固定式（双轴链接）和单轴链接（摇摆式），瓣曲线特别有利于废钢、沙石、生铁等不规则物料的装卸。

The lotus claw can be divided into four petal lotus claw and five petal lotus claw. According to its structural characteristics, it can be divided into fixed (double axis connection) and single axis connection (swing type). The jaw curve is particularly conducive to the loading and unloading of irregular materials such as scrap steel, sand, and pig iron.

技术参数 Technical Specifications

型号 Type	适用挖机型号 Applicable Type	安装位置 Boom Installation	瓣 数 (piece) No. of Jaw	最大开口 (mm) Max Opening	重 量 (kg) Weight
ZJM4-180	150-180	小臂安装	4-5	1600	900
ZJM4-280	200-300	小臂安装	4-5	2500	1900
ZJM4-380	310-410	小臂安装	4-5	2900	2200

